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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 19 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 2. 6. 2022 v zasedací místnosti úřadu od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00-19:45 hod.
Přítomno: 13
Omluveni: Tomáš Otruba, Ing. Jaroslav Brzák
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Helena Mariánková, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Diana Huňková, Ing. Miroslav Hrabal,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 19. jednání ZM

zahájeno v 18 hod. starostkou městyse, přítomno 12, 2 omluveni: Tomáš Otruba, Jaroslav Brzák

zapisovatelky: Helena Mariánková, Vlasta Zapletalová

Ověřovatelé zápisu: Diana Huňková, Miroslav Hrabal

návrh na stažení bodu č. 8 odměny zastupitelů, předsunout před všeob. rozpravu Smlouvu o budoucí darovací
smlouvě s Olomouckým krajem, která se týká krajského pozemku p.č.733/1 , hlasování 12 PRO, chybí Alice
Buiglová

 

 

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 19. jednání ZM s tím, že se stahuje bod č. 8
Odměny zastupitelů a přidává se bod č. 9 Smlouva o budoucí darovací smlouvě  pozemek p.č. 733/1
o výměře 20m2 v k.ú. Náměšť na Hané.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/1/2022 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 18. jednání ZM
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Předkladatel: H. Zacpálková
Z pozorování se vypouští: UZ/18/1,2,3,4 - neziskové organizace obdržely již schválené dotace
UZ/18/6,7
UZ/18/5 - na PD od A Atelieru se pracuje
UZ/18/8 - vodovod v ul. Záhumenská je hotov, vodovod a kanalizace V Ráji se bude budovat
UZ/18/9 - komunikace v ulici Bělidlo - bude hotová

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí  kontrolu plnění usnesení z 18. jednání ZM
z 10.3.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/2/2022 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z rady od 10.3. do 23.5.2022

Předkladatel: M. Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z jednání rady od 10.3.
do 23.5.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/3/2022 bylo schváleno.

4. Účetní závěrka za rok 2021

Předkladatel: P. Kurfürst
Městys si musí každoročně nechat provést přezkoumání hospodaření, poté zastupitelé musí deklarovat souhlas
s celoročním hospodařením (buď bez výhrad či s výhradou) a schválit účetní závěrku.
příloha: audit

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  zprávu  nezávislého  auditora  o  výsledku
přezkoumání hospodaření za období od 1.1.2021 do 31.12.2021

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/4a/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané souhlasí s celoročním hospodařením městyse Náměšť na Hané, a
to bez výhrad

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/4b/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje účetní závěrku městyse Náměšť na Hané za rok 2021



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 7

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/4c/2022 bylo schváleno.

5. Revokace usnesení

Předkladatel: M. Švarc
V mailu zaslaném všem 9.5. bylo upozorněno, že bude třeba provést revokaci usnesení UZ/16/9/2021 kvůli ulici
Sokolská. Původní rekonstrukci měla provést firma MODOS. Při naceňování ulice Bělidlo byla oslovena i firma
ROAD-MEDIC,  která  změnila  postup  -  povrch  se  pouze  strhl,  nedělal  se  celý  nový  kufr.  Nová  cena
za rekonstrukci komunikace 295.200,- + DPH. Rada tuto nabídku projednala 2.5. a rozhodla, že bude nabídka
firmy ROAD - MEDIC využita. Obyvatelé 4 domů v ulici Sokolská podepsali darovací smlouvy na 50.000,- Kč.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané revokuje usnesení UZ/16/9/2021 z 2.9.2021 a bere na vědomí
postup rady při řešení části ulice Sokolská

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/5/2022 bylo schváleno.

6. Rozpočtová opatření č. 3 -6

Předkladatel: I. Botková
RO č. 3 k 21.3.2022

viz. příloha

RO č. 4 k 11.4.2022

viz. příloha

RO č. 5 k 25.4.2022

viz. příloha

RO č. 6 k 16.5.2022

Diskuze:
starostka doplnila, že na expozici v Našem muzeu výstava L. Lakomého a L. Vychodila je dotace 480

tis. Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 3 -6 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/6/2022 bylo schváleno.

7. Dětská skupina

Předkladatel: M. Husičková

MPSV ČR vypisuje v rámci výzvy Národního plánu obnovy "Budování kapacit dětských skupin dle zákona
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č. 247/2014 Sb. o poskytování služby péče o dítě v dětské skupině a o změně souvisejících zákonů. 1. kolo
uzavírky příjmu žádostí je 30.6. 2022, 2. kolo: 30.9.2022.
Podporovanými aktivitami jsou:
- nákup nemovitosti včetně pozemků
- výstavba, rekonstrukce a úpravy objektu
Podpora je poskytována formou 100% dotace ex-post
Udržitelnost je stanovena na 10 let
Více viz diskuse s J. Helovou

Diskuze:
starostka upřesnila, že DPH nám neuhradí a uplatnit si ho městys nemůže
A. Hlavinka je možnost uplatnit DPH prostřednictvím vedlejších nákladů - autorská díla
I. Botková DPH u stavby stejně neodečtem
starostka je třeba tuto situaci řešit, ale není reálné dělat přístavbu MŠ
R. Poučová je možnost dotace na oba projekty - dětská skupina a MŠ?
I. Botková ano, ale nemůžeme spojovat MŠ a dětskou skupinu, dle informace pí Valentové nám odejde

do 1. třídy 40 dětí, tzn. že bude velký odliv dětí do základní školy
starostka upřesnila, že dětská skupina supluje jesle
M. Skoupil Jaké další kapacity obce máme, např. komunitní centrum? je možné nabídnout rodičům

nějakou náhradní pomoc?
I. Botková Rodinné centrum už má zavedenou službu pro děti, ale není to dětská skupina, u dětské

skupiny je stanoven jiný režim, musí tam být kvalifikovaná chůva, děti potřebují denní režim
a výchovně vzdělávací program od pondělí do pátku, není ani personální kapacita. KC není
k tomu určené a zařízení a byly by to další fin. náklady.

R. Poučová Kdo by byl provozovatelem dětské skupiny a jaká je udržitelnost projektu?
starostka provozovatelem by byl městys a udržitelnost projektu je 10 let.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané doporučuje zastupitelstvu obce dále pokračovat v přípravě
žádosti o "Budování kapacit dětských skupin podle zákona č. 247/2014 Sb., o poskytování služby péče
o dítě v dětské skupině a o změně souvisejících zákonů.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 13 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

8. Odměny zastupitelů

Předkladatel: M. Hrabal
Předseda finančního výboru navrhuje zvýšení odměn zastupitelům.
Viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stahuje zvýšení odměn zastupitelům dle návrhu

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/7/2022 bylo schváleno.

9. Ulice Nad Náhonem, Lesní

Předkladatel: D. Huňková
Z iniciativy Ing. R. Krejčíře na cenila firma Strabag cesty Nad Náhonem a Lesní , viz. příloha
Firma Strabag navrhuje následující postup:
cesta má dobrý podklad , proto je možné navést 6 cm recyklátu, zaválcovat a finální by byla vrstva balená
podkladní. Realizace v druhé polovině června. Je potřeba s firmou Strabag uzavřít smlouvu o dílo. Ve čtvrtek
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byli osloveni obyvatelé těchto ulic a požádání o dar na opravu komunikací.

Diskuze:
starostka vysvětlila, že se jedná o tři úseky komunikace - viz mapa.
R. Suchánek nechápu, proč se dělala ulice Bělidlo?
starostka je to páteřní ulice a bylo třeba ji opravit, protože tam jezdí davy turistů do Terezského údolí
R. Poučová a v lokalitě za hřbitovem není žádná páteřní komunikace?
P. Kurfürst průjezdná je černá a červená komunikace
D. Huňková v ulici Bělidlo stojí domy již 100 až 150 let a bylo potřeba tuto komunikaci opravit
R. Suchánek z výkladu vyplývá, že si v této lokalitě máme počkat 100 až 150 let a cesta se opraví?
M. Švarc v  současné  době  si  všichni  lidé  přispívají  na  komunikace;  opravili  se  ulice  Fučíkova,

Sokolská; na ulici K Baběnci je podaná žádost na dotaci, kde bude 85% dotace; oprava ulice
Lesní a Nad Náhonem byla iniciativou ze strany občanů.

R. Suchánek nemyslím si, že bylo potřeba opravovat ulici Bělidlo, kde bylo jen pár děr
P. Pápica už jsem do komunikace investoval fin. prostředky na její opravu
M. Švarc už dříve se do komunikace ulice Bělidlo investovalo cca 50-60 tis. Kč
J. Chalánková se zeptala, zda budou fin. dary od občanů stačit na dofinancování ulic?
H. Zacpálková se dotazovala, z jakých fin. prostředků ty komunikace městys dofinancuje?
starostka u ČNB máme 5.738.090,48 Kč a u ČS 2.508.193,49 Kč. 13.6.2022 se předává staveniště

u  prodejny  COOP,  jedná  se  o  500  tis.  Kč  dotace  ze  SZIF  a  1  mil.  Kč  musí  městys
dofinancovat , tato akce je nutná dodělat, neboť městys platil bolestné osobě, která se zde
zranila; dále se musí uhradit 3,7 mil. Kč za opravu komunikace Bělidlo; v letošním roce
se opraví točna na Nových Dvorech, kde KÚ zaplatí 1 mil. Kč a městys 1,2 mil. Kč.; dále nás
čeká rekonstrukce ulice K Baběnci, která ještě není schválená, čeká se na výsledek, který
bychom měli znát 20.06.2022

M. Skoupil se dotazoval, zda-li se vešlo v jednání s Lesy ČR ve věci dopravy dřeva z lesa přes ulici
Bělidlo? Jedná se o poškození nové komunikace.

starostka Lesy ČR tuto záležitost neřeší, protože se jedná o jinou dopravní společnost, která dřevo
odváží. Budu na firmu apelovat.

M. Vyhlídal sdělil, že když jsem kupoval 2 stavební pozemky, tak mi byla přislíbena i nová komunikace;
v současné době je situace kritická, nedá se zde bydlet, protože je cesta prašná, když je
obleva, je tam bláto, vlastníci nemovitostí si ničí klimatizační zařízení a čerpadla.

starostka pamatuji si, že jsem novou cestu slíbila.
M. Švarc iniciativa vznikla na popud občanů této lokality, otázkou však je, zda na to městys má či

nemá?
Z. Ježková popsala situaci v ulici Záhumenská a ráda by za občany této ulice řešila komunikaci v ulici

Záhumenská směrem k Senici. Občané této ulice řeší celou situaci a mají požadavek, zda-li
je možné, když přispějí fin. částkou na vybudování nové komunikace, zda-li městys svým
podílem je schopen dofinancování. Tuto komunikaci užívají i zemědělci (zemědělské stroje),
cyklisté, chodci a vlastníci pozemků - zahrádkáři. Bude vyvoláno jednání v této věci?

starostka uvedla, že občané této ulice kupovali RD od developera, který měl zajistit i vybudování
příjezdové komunikace k RD. Je si vědoma toho, že se jedná o polní cestu, která by měla být
zpevněná.

E. Zajíičková sdělila, že v ulici Sokolská měl developer vybudovat příjezdovou komunikaci, ale neudělal.
Městys na přání občanů, kteří přispěli částkou 50 tis. Kč, komunikaci opravil.

P. Pápica sdělil, že si myslí, že se takto nemělo postupovat.
starostka ano, pomohli jsme obyvatelům ulice Sokolská částkou 157.192 Kč a příspěvek od občanů byl

200 tis. Kč, tj. celkem 357.192 Kč vč. DPH
R. Suchánek pořád trvá na své myšlence, že oprava komunikace ulice Bělidlo nebyla důležitá a mohla

počkat několik let
M. Hrabal sdělil  všem přítomným, že kdyby chodili  průběžně na jednání zastupitelstva, tak mohly

oponovat ve věci opravy komunikace Bělidlo
M. Vyhlídal by rád udělal společnou schůzku, kde by se domluvil postup
R. Suchánek chtělo by to udělat pasport, výhled a investiční záměr
M. Hrabal odpověděl, že inventura komunikací je provedená, cesty jsou v ve špatném stavu téměř

všechny
R. Suchánek Městys prodal pozemky za nemalé peníze a neinvestoval do cesty
A. Hlavinka se dotazoval, kolik městys je schopen dát peněz na komunikace?
P. Pápica sdělil, že bojujeme i za ty, kteří neposkytnou žádnou fin. částku
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H. Zacpálková sdělila, že je třeba nachystat podklady k dalšímu jednání
M. Švarc je třeba zjistit fin. situaci městyse, nebylo možné za týden po schůzce nachystat podklady
starostka informovala, že se jedná o nabídku firmy Strabag s termínem do 31.5.2022
H. Zacpálková sdělila, že stejně už je po termínu
R. Krejčíř sdělil, že tato nabídka trvá a bude se s firmou jednat
H. Zacpálková dodala, že je potřeba znát přesné částky
R. Suchánek před 10-ti lety jste slíbili cestu
starostka konstatovala,  že  je  třeba  oslovit  firmu  Strabag  a  svolat  další  mimořádné  zasedání

zastupitelstva
Z. Ježková sdělila, že předá informace občanům ulice Záhumenská a že nemá smysl v současné době

s nimi řešit fin. dar na komunikaci
R. Suchánek doplnil diskusi, zda-li by nebylo vhodné uvažovat o úvěru?
starostka ano, v současné době byl splacen úvěr na II. etapu rekonstrukce náměstí T.G.M.; oslovíme

Českou spořitelnu o poskytnutí možnosti úvěru a počítáme s darem od občanů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stahuje  bod z programu jednání ZM. Zastupitelstvo městyse
navrhuje, aby se k bodu č. 9 připravili potřebné doklady a bylo svoláno mimořádné zasedání ZM.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. UZ/19/8/2022 bylo schváleno.

10. Smlouva o budoucí darovací smlouvě

Mgr.  Jakub Lyko zaslal  znění  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  týkající  se  rekonstrukce  místní  uice
Procházkova  -  Sokolská.  Tato  smlouva  musí  být  uzavřena  dle  §184a  stavebního  zákona  před  zahájením
stavebních prací. Olomoucký kraj daruje městysu pozemek p.č. 733/1 o výměře 20m2 bezúplatně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  znění  Smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě
s Olomouckým krajem - bezúplatný převod pozemku p.č. 733/1 ostatní plocha o výměře 20 m2 v k.ú.
Náměšť na Hané a pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/19/9/2022 bylo schváleno.

11. Všeobecná rozprava

Diskuze:
M. Skoupil se dotazoval z jakého důvodu byla prodloužena vodovodní přípojka v ulici Záhumenská?
starostka odpověděla, že vlastník pozemku si toto prodloužení uhradil z vlastních zdrojů

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Ing. Diana Huňková, Ing. Miroslav Hrabal   ............................................................
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Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 3. 6. 2022


